
     
Året 2022, den 28. februar, ble det avholdt styremøte i Svensk Galopp IF. 

 Møte var et kombinert fysisk og Temas møte 

Tilstede: 

Anders Lilius 

Jaqueline Henriksson 

Urban Jonsson 

Anders Jonsson 

Anders Klemetsson 

 
På Teams: 

Åsa Edvardsson 

Jan Ohlsson 

Isabella Sexton 

Sofia Presits 

 
Dessuten møtte: 

Sofia Uhrbom ‐ delvis 

Bjørn Ericsson ‐ til sak 3.a) 

Roland Egnestam – til sak 3.d) 

Harald Dørum 

 
Styrets  leder ønsket velkommen til møte. Deretter behandlet styret følgende saker: 

 
1. Godkjenning av innkalling, valg av protokollfører og representant til å signere protokollen 
sammen med styreleder. Retningslinjer for styrets behandling av saker i den offentlige debatt 

 
Styrets medlemmer hadde ingen kommentarer til de godkjente og signerte protokollene fra 

styremøtene 24. januar 2022 og 6. februar 2022. Åsa Edvardsson ble foreslått til å godkjenne 

protokollen sammen med styrets leder. 

 
Anders Jonsson adresserte styret om sin oppfatning om hvor organisatorisk ødeleggende det er for 

Svensk Galopp at styrediskusjoner bringes ut til selskapene og deretter starter en uverdig og for 

Svensk Galopp ødeleggende meningsutveksling bl.a. på sosiale medier. 

Det er de respektive selskapene som burde känna ansvar for at diskusjonene er fakta basert og fri for 

feilinformasjon. De siste ukers negative diskusjoner er demotiverende for alt frivillig arbeid. 

Det skulle være et krav at selskapene av egeninteresse på egenhånd korrigere åpenbar og bevisst 

feilinformasjon» 

 
Vedtak: 

«Styret godkjente innkallingen. Harald Dørum ble valgt som protokollfører og Åsa Edvardsson ble 

valgt til å undertegne protokollen sammen med styrets leder». 

 
2. Økonomi 

a) Utdeling fra ATG 
Styrets leder orienterte om utdelingen fra ATG. Eieravtalen mellom ST og SG tilsier at SG aksjer i ATG 

skal være preferanseaksjer. Denne endringer er ennå ikke godkjent av myndighetene. Inntil så skjer 

vil SG motta et utbytte tilsvarende sin til enhver tid faktiske eierandel i ATG. 



     
Vedtak: 

«Styret tok orienteringen til etterretning» 

 
b) Utkast til årsregnskap 2021 
H. Dørum presenterte et forslag til ny resultatrapport for regnskapet for Svensk Galopp. Hvert kvartal 

skal rapporten også innholdet en komplett balanseregning for selskapet. 

Regnskapet for 2021 er ennå ikke revidert, men gir etter administrasjonen et foreløpig korrekt bilde 

av selskapets finansielle stilling. 

Grunnet avlysning av løp er kostnader for løpsavvikling og personalkostnader lavere enn budsjett. 

Videre er en aktiva post stor kr 2,3 mill. fra etableringen av dt banen i 2016 avskrevet. 

Den største aktiva posten i regnskapet er anlegget på Bro Park. Samlet har anlegget en bokført verdi 

på kr 666.2 mill. Det gjenstår en vurdering av de faktisk verdier av anlegget med tilhørende 

avskrivningsrammer før styrets avleggelse av årsregnskapet for 2021. 

 
Vedtak: 

«Styret tok orienteringen til etterretning og avventer godkjenning til etter revisors gjennomgang og 

utkast til årsmelding foreligger» 

 
c) Likviditetssituasjonen 
H. Dørum orienterte om selskapets likviditetssituasjon. Kredittlinjen med ATG begrenset oppad til kr 

160 mill. er fornyet til 31.12.2022. 

 
Vedtak: 

«Styret tok orienteringen til etterretning og ba Svensk Galopp holde presset oppe på ATG og 

myndigheter slik at preferanseaksje modellen godkjennes så snart som mulig» 

 
d) Budsjett 2022 
Harald Dørum orienterte styret om resultatet av de budsjettendringer som ble gjort i styremøte 24. 

januar. Pålagte vedlikeholdsarbeider på kr 2 mill. i K1 og K2 bygninger samt ekstra avskrivninger på kr 

0,5 mill. er hensyntatt. 

Økte vedlikeholdskostnader og avskrivninger fører til et budsjettert underskudd, stort kr 9,9 mill. 

Dette forutsetter at preferanseaksjemodellen er godkjent innen avleggelse av årsregnskapet for 

2022. 

 
Vedtak: 

«Styret tok orienteringen til etterretning». 



     
3. Prosjektarbeid 

 
a) TPAB 
Bjørn Ericsson orienterte styret om arbeidet med å finne et godt estimat for utbyggingen i regi av 

TPAB. Anslagene er usikre, men blir nå løpene oppdatert som en del av prosjektrevisjonen av TPAB. 

Utbyggingen er allerede minimum 2 år forsinket og et usikkert marked og internasjonale politiske 

uroligheter vil medføre ytterligere forsinkelser. 

 
Vedtak. 

«Styret tok orienteringen til etterretning. Svensk Galopp AB må fortsette arbeidet med å sikre sine 

rettigheter ovenfor utbygger og TPAB» 

 
b) Ny bane i Skåne 
Styrets leder orienterte om arbeidet med et nytt treningssenter og løpsbane for galoppen i Skåne. I 

tillegg til alternativet på Bara har det vært arbeidet med alternative lokaliseringer, inkludert innkjøp 

på eiersiden i et STS som skal inneholde treningsanlegg og et tävlingsanlegg. 

Styret er opptatt av at den videre prosess er godt forankret med de aktive i Skåne og de tre 

galoppselskapene gjennom en åpen dialog. Svensk Galopp vil så snart som mulig informere de aktive 

i hele Sverige gjennom et Teams møte fra Skåne når planene er konkretisert og sekretessen rundt 

prosjektet kan løftes. 

 
Vedtak: 

«Styret ga styrets leder og adm. direktør i fullmakt å videreføre arbeidet med prosjekt Ny bane i 

Skåne. Styret skal påse at det holdes en god dialog med de aktive og hesteeiere i regionen» 

 
c) Organisasjonsstruktur 
H. Dørum orienterte om arbeidet med ny organisasjonsstruktur i Svensk Galopp. Den foreslåtte 

organisasjon er det jobbet med blant de ansatte. 

 
Vedtak: 

« Styret tok orienteringen til etterretning» 

 
d) Sportslig utvikling og proposisjoner sesongen 2022 
Jan Ohlsson og Roland Egnestam orienterte om det arbeid de har gjennomført som et oppspill til 

debatt om endring i Svensk Galopp sportslige profil fremover. 

 
Vedtak: 

«Innspillene til reviderte løpsutskrivning for 2022 og fremover ble vedtatt oversendt arbeidsgruppen 

som ble oppnevnt i sak 09/22. 

 
e) Omlegging av DT banen på Bro 

H. Dørum orienterte om anbudsprosessen knyttet til omlegging av DT‐banen på Bro. Det kom inn 3 

anbud, hvorav det ble forhandlet med 2 anbydere. 

Grunnet usikre grunnforhold i banen med bla. tele etter en lang og varierende vinter er det besluttet 

å gjennomføre en renovering av den eksisterende banen, slik at sesongåpning 10. april er sikret. 

Deretter skal administrasjonen sammen med banerådet vurdere et best egnet tidspunkt for 

omlegging av banen. 

 
Vedtak: 

«Styret ba om a bli l¢pene orientert om planleggingen for den permanente omleggingen av banen» 



     

 

f) Fastsettelse av dato for ekstrastämma 

Styret ble orientert om at det er behov for å innkalle til en ekstrastämma for godkjenning av vedtekts 

revisjonen i Svensk Galopp. 

 
Vedtak: 

«Styret fastsatte tidspunkt for en ekstraordinær stamma til uke 17 eller. Begge datoer korsponderer 

med utsendelse av innkalling til ordinær stämma 12. juni 2022» 

 
4. Rapport fra faste utvalg og komiteer 

a) Oppdatering av vedtekter 
H. D¢rum orienterte om arbeid i gruppen for oppdatering av Svensk Galopps vedtekter. Utkast til nye 
vedtekter skal behandles i referansegruppen 3. mars. 

 
5. Orienteringssaker 

 
a) VD orienterer 
H. Dørum orienterte om arbeidet  i sekretariatet og prioriteringen av disse. 

 
b) Ordförande møte 17. 02. 2022 
Styrets leder orienterte om møte med ledere for de 3 galoppselskapene. Møteformen sikrer en god 
dialog mellom selskapene og Svensk Galopp 

6. Eventuelt 
 

a) Årsmelding Svensk Galopp 

H. Dørum orienterte om utarbeidelsen av verksamhetsmeldingen for Svensk Galopp 2021. 

Berettelsen vil bli distribuert til styrets medlemmer i god tid før styremøte hvor årsregnskap skal 

godkjennes av styrets medlemmer. 

 
Ingen øvrige saker ble behandlet. 

 

 
Møte ble avsluttet kl. 22:05. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Anders Lilius  Åsa Edvardsson 


